



Aide aux Séniors de Sudbury Est
Sudbury East Seniors Support Inc.



Centre de santé communautaire
de Sudbury-Est
Sudbury East
Community Health Centre

PRESS RELEASE

Joint Press Release

November 2016

Integration of Health Services in Sudbury-East

The Sudbury East Seniors Support is proposing an integration of their organization with the Sudbury East Community Health Centre. The integration is scheduled for the spring of 2017. The integration would see the current Board of Directors of Sudbury East Seniors Support (SESS) be dissolved, with the Board of Directors of the Sudbury East Community Health Centre (SECHC) taking over all board responsibilities for the organization.

This integration is part of a move to better align home services in the Sudbury East community. All employees of the Sudbury East Seniors Support organization would now report to the Executive Director of the Sudbury East Community Health Centre. All services and programs of the Sudbury East Seniors Support will be maintained with the intention to keep increasing them over time.

Ms. Marcelle Halliday is Chair of the Board of Sudbury East Seniors Support: 'More than ever, the government is looking at ways to streamline the health system and provide better health services to Ontarians. This integration makes sense as it unifies two organizations that need to work closely together in providing optimal care to the residents of Sudbury East.'

The provincial government introduced a discussion paper in December 2015 asking Ontarians to submit proposals that would lead to improved health services while placing the patients at the center of health care. The Sudbury East area's health organizations have since been involved in making suggestions to the government on how to improve health care in the Sudbury East area. One of the proposed change is to unite all home care services including those of the SESS and SECHC.

The Chair of the Sudbury East Community Health Centre, Mr. Gérard Dignard, is a strong militant of better coordinated health services: 'At a time when governments are introducing no new sources of funding in the health system, we must revisit the way we do things. This integration can only lead to improved home care services for the residents of Sudbury East.' Mr. Dignard adds, 'And this is only the beginning, because we need to increase the collaboration with all home care health organizations that operate in the area.'

To find out more information about the integration of SESS and the SECHC, you are welcomed to attend the Annual General Meeting of the SESS to be held on November 17th, 2016 in Warren at the Golden-Age Club, 40 Ruthland Avenue in Warren, Ontario. The AGM will start at 1:00 p.m.

For more information about this integration, please contact the following individuals:

Michel Mayer
Executive Director
Sudbury East Community Health Centre
(705) 898-2594

Michelle Bélanger
Interim Executive Director
Sudbury East Seniors Support
(705) 898-2174



Aide aux Séniors de Sudbury Est
Sudbury East Seniors Support Inc.



Centre de santé communautaire
de Sudbury-Est
Sudbury East
Community Health Centre

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Communiqué de presse conjoint

Novembre 2016

Intégration des services de santé à Sudbury-Est

L'organisme Aide aux Séniors de Sudbury-Est (ASSE) propose son intégration au Centre de santé communautaire de Sudbury-Est (CSCSE). Prévus pour le printemps 2017, cette intégration verrait la dissolution du présent conseil d'administration de l'ASSE, dont les responsabilités seraient prises en charge par le CA du Centre de santé communautaire de Sudbury-Est.

Cette intégration fera partie d'une démarche pour mieux harmoniser les services à domicile dans la communauté de Sudbury-Est. Tout le personnel de l'organisme Aide aux Séniors de Sudbury-Est relèvera de la direction générale du Centre de santé communautaire de Sudbury-Est. Tous les programmes et services de l'ASSE seront conservés avec l'intention de les voir augmenter à l'avenir.

Mme Marcelle Halliday, présidente du conseil d'Aide aux Séniors de Sudbury-Est, affirme : « Plus que jamais, le gouvernement cherche des moyens pour simplifier le système de santé et fournir de meilleurs services de santé aux Ontariennes et Ontariens. Cette intégration a du sens puisqu'elle réunit deux organismes qui doivent travailler en étroite collaboration pour offrir des soins optimaux aux résidents de Sudbury-Est. »

En décembre 2015, le gouvernement provincial a diffusé un document de travail demandant aux Ontariens et Ontariennes de soumettre des propositions qui pourraient mener à des services de santé améliorés tout en plaçant les patients au centre des soins de santé. Depuis, les organismes de santé de Sudbury-Est se sont engagés à soumettre au gouvernement des suggestions en vue d'améliorer les soins de santé dans leur région. L'un des changements proposés serait de réunir tous les services de soins à domicile, y compris ceux de l'ASSE et du CSCSE.

Le président du Centre de santé communautaire de Sudbury-Est, M. Gérard Dignard, est un ardent défenseur d'une meilleure harmonisation des services de santé : « À une époque où les gouvernements n'introduisent aucune nouvelle source de financement dans le système de santé, nous devons réexaminer notre façon de faire les choses. Cette intégration ne peut que mener à une amélioration des services à domicile pour les résidents de Sudbury-Est. » M. Dignard ajoute, « Et ce n'est que le début, car nous devons augmenter notre collaboration avec tous les organismes de soins de santé à domicile qui opèrent dans la région. »

Pour en savoir plus sur l'intégration de l'ASSE au CSCSE, nous vous invitons à assister à l'Assemblée générale annuelle de l'ASSE qui aura lieu le 17 novembre 2016 au Club d'âge d'or de Warren, situé au 40 avenue Ruthland à Warren, Ontario. L'AGA débutera à 13 h.

Pour plus de renseignements sur cette intégration, veuillez communiquer avec les individus suivants :

Michel Mayer
Directeur général
Centre de santé communautaire de Sudbury-Est
(705) 898-2594

Michelle Bélanger
Directrice générale par intérim
Aide aux Séniors de Sudbury-Est
(705) 898-2174

